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Verslag Algemene Ledenvergadering 14 september 2017 
 
Aanwezig:  17 leden, waarvan de bestuursleden: 

Stephan Haukes - voorzitter / sector Prestatie 
Piet Eggermont - secretaris 
Bas Derksen - penningmeester 
Imke Neijenhuis - sector Sportief 
Ans Majoor - sector Jeugd 
Monique Verhoeven  - sector Volleybalondersteuning 

Afgemeld: 27 leden hebben zich afgemeld. 
 
1. Opening 

Voorzitter a.i. Stephan Haukes opent de vergadering.  
Na de voorjaarsvergadering , waarin de begroting en de contributies voor het nieuwe seizoen zijn 
vastgesteld, is dit de reguliere najaarsvergadering, waarin verantwoording over het afgelopen 
seizoen wordt gegeven. 

 
2. Vaststellen verslag ALV 19 april 2017 

Het verslag van de ALV van 19 april 2017 wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 

3. Jaarverslag 2016-2017 
Het bestuur heeft dit jaar geen traditioneel jaarverslag gemaakt, omdat dat weinig bijdroeg aan 
het functioneren van de vereniging. We zoeken naar een nieuwe vorm, die beter aansluit bij het 
idee van beknopte beleidsplannen en jaarplanningen per sector. 
Sommige leden vinden dit een gemis, omdat nu niet goed zichtbaar wordt hoe de vrijwilligers in 
de vereniging werken en wat er allemaal gedaan wordt. Het bestuur zal een vorm zoeken om op 
de site meer informatie te geven over de bemensing van de sectoren, naast beknopte 
sectorplannen. 
De voorzitter geeft een korte toelichting op de inzet van het bestuur in het afgelopen seizoen. 
Door de veranderde samenstelling van het bestuur was veel aandacht nodig voor de afstemming 
van werkwijze en het oppakken van lopende zaken. Verder werd veel tijd besteed aan het 
versterken van externe contacten, zoals Sportplezier, talenttraject, samenwerking Nijmegen 
Noord en het zoeken naar een alternatief voor de accommodatie. 
 

4. Financieel verslag 2016-2017 
Penningmeester Bas Derksen presenteert de rekening over het seizoen 2016-2017.  
De baten zijn gestegen, zelfs nog wat meer dan was begroot, door de groei van het ledenaantal 
en door de uitbouw van sponsoring. Ook de acties laten een hogere opbrengst zien, waardoor 
ruimte ontstaat om extra te investeren in volleybalkwaliteit.  
De lasten stijgen voral door de hogere aantallen leden en door de extra investeringen in trainers.  
Het resultaat over 2016-2017 is positief en ook de balans laat een evenwichtig beeld zien. 
 

5. Verslag kascontrolecommissie 
De kascontrolecommissie, bestaande uit Ton Vissers en Frank Meeuwsen, heeft de boeken 
gecontroleerd en beoordeelt de boekhouding als correct, volledig en nauwkeurig. De migratie 
van de boekhouding naar Sportlink is keurig verlopen. 
De kascontrolecommissie dankt de penningmeester voor de geleverde prestatie. 
De kascontrolecommissie zal het komende seizoen ook tussentijds een keer de boeken bekijken 
en bespreken met de penningmeester. 
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6. Goedkeuring  financieel verslag en decharge bestuur 
De Algemene Ledenvergadering keurt met algemene stemmen het gevoerde beleid en het 
financiële verslag  over het seizoen 2016-2017 goed . Daarmee is het bestuur gedechargeerd. 
 

7. Vervolg beleidsdiscussie 
De voorzitter schetst nog eens de uitgangspunten voor het nieuwe beleidsplan: 
Volleybal op alle niveaus, verenigen is verbinden en ieder lid levert een bijdrage. 
Van de sector prestatie staat het beleidsplan “Visie op Topsport” sinds begin 2016 op de site. 
Centraal daarin staan de doorgaande ontwikkelingslijn, professionele trainers en entertainment 
rondom de wedstrijden van D1 en H1. 
De sector Jeugd heeft een eerste schets voor zijn beleid op papier gezet, dat in de loop van de 
komende maanden kan worden besproken en vastgesteld. Uitgangspunt is een combinatie van 
prestaties en goede sfeer, waarbinnen elk jeugdlid de ruimte krijgt om zich te ontwikkelen op 
individueel niveau. 
Voor de sector Sportief benoemt Imke Neijenhuis in de vergadering de belangrijkste 
uitgangspunten: plezier in het sporten, iedereen zoveel mogelijk op zijn of haar eigen niveau 
ingedeeld, leden actief en betrokken bij de vereniging.  
 
De input van de vorige ALV wordt meegenomen in de uitwerking van het beleid. In oktober 
maakt het bestuur een ronde langs de seniorenteams, om te peilen wat er leeft en om (nog) 
meer leden te stimuleren om actief bij te dragen aan de vereniging. 
 

8. Rondvraag 

 Frits Wagenaar merkt op dat er onvoldoende is gecommuniceerd over het digitale 
wedstrijdformulier (DWF) dat dit seizoen op alle niveaus gebruikt zal worden. 
De voorzitter meldt dat de aanvoerders via de mail zijn geïnformeerd en (link naar) een 
handleiding hebben ontvangen. Als er behoefte is aan meer informatie, dan kunnen 
teams zich melden. We starten met het “resultaat invoeren” via de smartphone. Zodra 
we voldoende tablets beschikbaar hebben, gaan we over op “live bijhouden”. 

 Han Kersten meldt dat er nog geen trainer voor Recreanten 3 op donderdag in 
Gildekamp is. Imke Neijenhuis probeert een oplossing te vinden maar op donderdag is 
het erg moeilijk om vrijwilligers te vinden i.v.m. competitie. 
Nu Ivo Ladage-van Doorn is gestopt als coördinator, is Han bereid deze rol op zich te 
nemen, eventueel samen met iemand anders. Dit aanbod wordt door het bestuur met 
waardering aangenomen. 

 Rienk Flendrie informeert naar het Goalball. De voorzitter vertelt dat het Goalball-team 
in goed overleg met het bestuur heeft besloten over te stappen naar Stichting Koprol, die 
zich inzet om sportieve activiteiten te organiseren voor mensen met een beperking. 

 Ellen Coolen geeft aan dat zij zitting wil nemen in de kascontrolecommissie. Ook dit 
aanbod wordt door het bestuur met waardering aanvaard. Een voorstel daarvoor zal aan 
de ALV in het voorjaar van 2018 worden voorgelegd. 

 Piet Eggermont geeft aan dat schade aan de hal z.s.m. via de mail gemeld dient te 
worden bij Rienk Flendrie (rienflendrie@hotmail.com)  
 

9. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering. 

 
 


